
Where 
happily ever
after begins

حيث تبدأ السعادة الأبدية



Magical Moments
& Beautiful Spaces

The Crystal Ballroom unites timeless French
elegance and romance with the heritage and luxury
of the United Arab Emirates. It features a private
entrance, with a space of 780 meters and 6 meters
high, fitted with the latest technology and ample
space for over 500 guests, with its unique
Swarovski chandeliers. 

Unforgettable weddings are made at Sofitel Abu
Dhabi Corniche. A magnificent location in Abu
Dhabi, one of the most prestigious neighborhoods.
A choice of elegant event spaces that can
transform from an intimate reception venue to a
grand wedding setting. Our experienced events
team makes your dream day go exactly as you
always imagined.

 تجمع قاعة كريستال بين الأناقة الفرنسية و الرومانسية مع تراث 
و رفاهية دولة الإمارات العربية المتحدة. تتميز بمدخل خاص

بمساحة ٧٨٠ متر و ارتفاع ٦ أمتار، كما أن القاعة مزوده بأحدث

التقنيات و مساحة واسعة لأكثر من ٥٠٠ شخص، و مزينة بثريات

السواروفسكي الفريدة

لحظات سحرية و مساحات جميلة

تقام حفلات زفاف لا تنسى في سوفيتل أبوظبي الكورنيش. لدينا
مجموعة مختارة من مساحات الفعاليات الأنيقة التي يمكن أن

تتحول من مكان استقبال إلى مكان زفاف كبير. زفاف احلامك

سيصبح حقيقة مع فريقينا الرائع.

 



Inclusions:

Silver Service Dinner Menu: Rooted in the rich traditions of French cuisine, our menus reflect
authentic culinary artistry. Each dish is crafted by expert chefs, blending time-honored recipes with
modern touches for a personalized dining experience.

Beverages: Chilled juices served as pass-around welcoming drinks when guests arrive. Soft drinks
served once, starting at dinner. Filtrated water glass bottles provided on each table throughout the
wedding timings.

Wedding Cake: A stunning 3-layer wedding cake, including one real layer and two elegantly
designed faux layers. Our creative chefs will work with you to design a custom cake tailored to your
vision.

One Night Stay in the Prestige Suite (78 sqm): A luxurious retreat for the newlyweds, including
breakfast for two and honeymoon amenities with a special setup.

Attached Bridal Suite: Conveniently located next to the Crystal Ballroom, the bridal suite offers a
private space for the bride to relax, adjust her appearance, and take a moment before making the
grand entrance.

Continental Breakfast for Bride and Groom: A light breakfast to start the day, delivered to the
couple in the Prestige Suite.

Wedding Dinner for Bride and Groom: Enjoy a special dinner served after the wedding ceremony.

Special Room Rates for Guests: Enjoy exclusive rates for additional rooms, suites, or extended stays
for your guests.

Complimentary Valet Parking: A valet parking service for all invitees during the event.

Ballroom Hire and Privatization: Exclusive use of the Crystal Ballroom for your wedding day.

Basic Audio-Visual Equipment: Microphone, basic sound system, and built-in screens with an LCD
projector to support your event’s technical needs.

Dance Floor and Red Carpet: Available upon request to add a special touch to the event.

Exclusive Entrance: A dedicated ladies-only or mixed entrance for privacy and convenience,
leading directly to the ballroom.

Crystal Wedding Package

Create unforgettable memories on your special day with the Crystal Wedding Package,
designed to provide a luxurious and seamless experience for you and your guests.



قائمة عشاء الخدمة الفاخرة: مستلهمة من التقاليد الغنية للمطبخ الفرنسي، تعكس قوائمنا فن الطهي
الأصيل. يتم إعداد كل طبق على يد طهاة خبراء، يمزجون الوصفات التقليدية مع لمسات عصرية لتقديم

تجربة طعام مخصصة.

المشروبات: يتم تقديم عصائر مثلجة كمشروبات ترحيبية تمُرر عند وصول الضيوف. تقُدم المشروبات
الغازية مرة واحدة، بدءًا من العشاء. كما يتم توفير زجاجات مياه مُفلترة على كل طاولة طوال فترة حفل

الزفاف.

                      
كيكة الزفاف: كيكة زفاف رائعة من ثلاث طبقات، تتضمن طبقة حقيقية و طبقتين مزينتين بشكل أنيق.

سيعمل طهاتنا المبدعون معكم لتصميم كيكة مخصصة تتناسب مع رؤيتكم.

إقامة ليلة واحدة في جناح البريستيج (٧٨ متر مربع): ملاذ فاخر للمتزوجين حديثاً، يشمل الإفطار
لشخصين و وسائل راحة لشهر العسل مع إعداد خاص.

جناح العروس الملحق: يقع بجوار قاعة الكريستال، و يوفر مساحة خاصة للعروس للاسترخاء، و تعديل
مظهرها قبل دخولها الكبير.

إفطار كونتيننتال للعروس و العريس: إفطار خفيف لبدء اليوم، يتم توصيله للعروسين في جناح
البريستيج.

عشاء الزفاف للعروس و العريس: استمتعوا بعشاء خاص يتم تقديمه بعد حفل الزفاف.

أسعار خاصة للغرف للضيوف: استمتع بأسعار حصرية للغرف الإضافية أو الأجنحة أو الإقامات المطولة
لضيوفك.

خدمة صف السيارات مجاناً: خدمة صف السيارات لجميع المدعوين أثناء الحدث.

استئجار قاعة الاحتفالات و الخصوصية: الاستخدام الحصري لقاعة الكريستال في يوم زفافك

معدات الصوت و الفيديو الأساسية: ميكروفون، نظام صوتي أساسي، شاشات مدمجة مع جهاز عرض
LCD لدعم احتياجات الحدث التقنية.

حلبة الرقص و السجادة الحمراء: متوفرة عند الطلب لإضافة لمسة خاصة للحدث.

مدخل حصري: مدخل مخصص للسيدات فقط أو مدخل مختلط لضمان الخصوصية والراحة، يؤدي
مباشرة إلى القاعة.

                   

باقة حفل الزفاف في قاعة  كريستال

ابتكر ذكريات لا تنُسى في يومك الخاص مع باقة الزواج كريستال، المصممة لتوفير
تجربة فاخرة وسلسة لك و لضيوفك.

المحتويات: 



For those looking to elevate their wedding experience, we offer a range of premium
add-ons to customize your event:

Culinary Enhancements

Additional Cake Layer:
Real layer: AED 350 per kilo.
Faux layer: AED 500 per layer.

Additional Dishes:
One Cold or Hot Appetizer: AED 7 per person.
One Main Course: AED 15-25 per person.
One Dessert: AED 10 per person.
Imported Lamb: AED 1,700 Net (10-12 Kg per lamb).
Local Lamb: AED 2,400 starting price (subject to seasonal availability, 7-9 Kg per lamb).

Service Upgrades:
Additional Waitress: AED 350 per waitress.
Superior Supervisor: AED 550 per event.
Additional Chef: AED 350 per chef.
Additional Security: AED 450 per Female guard and AED 350 per male guard. 

Let us bring your dream wedding to life with elegance and unparalleled service. Contact our dedicated
wedding planners today to tailor your experience and ensure your day is extraordinary.

Add-On Menus

قائمة الإضافات
لأولئك الذين يسعون لتعزيز تجربة زفافهم، نقدم مجموعة من الإضافات المميزة لتخصيص حدثكم:

تعزيزات الطعام  

 طبقة كعكة إضافية:  
 طبقة حقيقية: ٣٥٠ درهم لكل كيلو.  
 طبقة وهمية: ٥٠٠ درهم لكل طبقة.  

 أطباق إضافية:  
 مقبلات باردة أو ساخنة واحدة: ٧ دراهم لكل شخص.  

 طبق رئيسي واحد: ١٥-٢٥ درهم لكل شخص.  
 حلوى واحدة: ١٠ دراهم لكل شخص.  

  لحم غنم مستورد: ١٧٠٠ درهم صافي (من ١٠-١٢ كجم لكل خروف).  
 لحم غنم محلي: ٢٤٠٠ درهم سعر ابتدائي (خاضع للتوافر الموسمي، ٧-٩ كجم لكل خروف).  

ترقيات الخدمة:  

 نادلة إضافية: ٣٥٠ درهم لكل نادلة.  
 مشرف متميز: ٥٥٠ درهم لكل حدث.  

 طاهٍ إضافي: ٣٥٠ درهم لكل طاهٍ.  
 أمن إضافي: ٤٥٠ درهم للحارسة الأنثوية و ٣٥٠ درهم للحارس الذكر.  

دعونا نجعل زفاف أحلامك حقيقة مع الأناقة و الخدمة التي لا مثيل لها. تواصل مع منظمي حفلات الزفاف المخصصين لدينا اليوم
لتخصيص تجربتك و ضمان أن يكون يومك استثنائياً.



Why Choose 
Sofitel Abu Dhabi Corniche?

Luxurious Venue: As a renowned luxury brand, Sofitel Abu Dhabi Corniche provides a timeless
venue with elegance and sophistication, perfect for creating memorable events.

Exceptional Services: Our experienced team offers personalized assistance, ensuring every detail
is flawless.

French Culinary Excellence: Rooted in the traditions of French cuisine, the Silver Service Dinner
Menu is crafted by our expert chefs, offering exceptional dining tailored to your preferences.

لماذا تختار سوفيتل أبوظبي الكورنيش؟

موقع فاخر: يعتبر فندق سوفيتيل أبوظبي كورنيش وجهة راقية تتميز بالأناقة والرقي، مما يجعلها مثالية·

لخلق أحداث لا تنُسى

خدمات استثنائية: يقدم فريقنا ذو الخبرة مساعدة مخصصة، لضمان أن يكون كل التفاصيل مثالية·

   تميز الطهي الفرنسي:  مستندًا إلى تقاليد المطبخ الفرنسي، تم تصميم قائمة العشاء بالخدمة الفاخرة

 من قبل طهاتنا الخبراء، مقدمةً تجربة تناول طعام استثنائية مصممة خصيصًا وفقًا لتفضيلاتكم



Function Space 
Floor Plan - Level P2

BRIDAL ROOM

        مساحة الفعاليات
- P2مخطط الطابق
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SOFITEL.COM

SOFITEL ABU DHABI CORNICHE
CORNICHE ROAD - 44966 - ABU DHABI - U.A.E.

 TEL. +971 (2) 813 7777
 H7507@SOFITEL.COM

DISCOVER OUR WEDDING MENUS 

CLICK HERE
or SCAN QR CODE

SEE  OUR WEDDING PHOTO LIBRARY

CLICK HERE
or SCAN QR CODE

إكتشف قوائم حفلات الزفاف لدينا شاهد صور الزفاف هنا

https://drive.google.com/drive/folders/1MnFoM5ne6ojSHvRJg7RmlyGCwf4eajwD
https://drive.google.com/drive/folders/1exp5dXso0hD0JOBXqJfX8_NLk9G6Uq8Z

